
Zápis ze schůze Školního parlamentu konané dne 6. 6. 2012 

 

Přítomni:  Mgr. Radek Outlý 

Mgr. Monika Theinerová 

zástupci 4. až 9. tříd 

 

Nepřítomni:  zástupci 4. C, 6. A, 6. B, 6. C 

 

 

Průběh jednání:  

 1. Pan ředitel - vysvětlil nutnost slučování některých tříd do příštího školního roku 

(vyšší počet dětí ve škole, menší zájem než v předešlých letech o studium na víceletých 

gymnáziích) 

                                   - seznámil přítomné zástupce jednotlivých ročníků s problematikou 

eventuálního vzniku digitální třídy pro příští školní rok (6. ročník) 

                                   -  poděkoval třídním zástupcům za práci ve Školním parlamentu 

 2. Ukončení sběrové akce starého papíru (organizují 4. a 5. ročníky) 

 3. Poděkování vyučujících 1. tříd žákům devátých ročníků za pomoc při organizaci 

Dětského dne 

 

 

   

               

 

 


